
Protokol Nr 12018
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Gminy Starcza

w dniu 23.01.2018r.

LOtwarcie posiedzenia i stwierdzenie prarvmocnoSci obrad.
2.Przyjqcie proponowanego porzSu obrad.
3.Konfrola Srodk6w finansowych wydatkowanych na dzidalnoS6 jednostek
OSP w 20l7roku.
4.Konfrola wydatk6w na lvyjazdy shrzbowe w 2017roku
5.Sprawy r6zne.
6.Zakofrczene obrad.

Ad l. Posiedzenie Komisji Rewiryjnej w dniu 23.01.2018r. odbylo siE

w pelnym jej skladzie, w posiedzeniu rrczestnicryli talrzeW6jt Gminy

Starcza Pan Wieslaw Szymczyk i Skarbnik Gminy Puri Halina Gryl.

Ad 2. Proponowany porzqd€k obr"dd zodd p'rzryjgty jednogloSnie,

stwierdzono prawomocnoS6 obrad.

Ad 3. Na podstawie kartotek jednostek OSP w Stacry, LyScq Rudniku

Malym iZarzqdu(Za/Lryznl/x Nr 1,2, 3, a) ra&ry Krzysztof Musik

przedstawil plan i wykonanie wyddk6w whv organlrreji qr minionym roku.

Og6lnie plan wynosil 37.500,0M za{ rrykonanie stmowi kwota

36.855,94d.

W rozbiciu na poszczeg6lnejednostki przedstawia sig to nastEpuj4co:

OSPStarcza 13.428,13z,1

OSP Rudnik Maly 6.623,002t

OSP Lysiec 9.890,0021

Jednostka w Starczy ofzymala 4000,00d za czf,onkostwo w KSRG.



Szczegolowe zestawisnie stanowi4 rq,mienione zalryafti.

Ad 4. Kolejnym punktem posiedzenia, kt6ry om6wila Skarbnik Gminy, byla

konfiola wydatk6w na wyjazdy sluibowe w 20l7roku- Skladaje sig na nie

delegacje- 6018,21d oraz ryczdty-12.320,55. W smrie, w roku 2017 na

wyjuAy sluzbowe prze Nz.oN 18-338,76zl.

Ad 5. W sprawach r6inych zapoznano sig z pismami mieszkanc6w

i instytucji skierowanyni do W6fu Gminy i Przewofoicz4cej Rady Gminy.

Pozyskano informacje w nastgpujqpych kwestiach:

. Opinia RDOS i WSSE w ryatvie wytuOos'mia nadajffix sisci

kom6rkowej w miejscowoSoi Klepac*a (grunty prywatne). RDOS

nie wnosi o konieczroSci pozyskania opinii o oddzidywaniu na

Srodowisko. WSSE po'gosila o uzrpehienie informacji dotycz4cych

zabudowy mieszkaniowej i odleglo6r:i od inwestycji. W zrxiqzku z

powyzszym sprawa poa$aje w toku do momentu otrzymania oceny.

. Teren prz*;alracznny na parking przy cmeltaran parafialnym zostal

wyzl;acmny. Oczekujemy na uryc€flte firrr;Tlozr,vtwcy.

. Umowa zpnewoinikie.m PKS na Swiadczenie uslug komunikacji

publiczrej wyeasa z dniem 28.O2.2O18r. Od 1.03.2018r. ilw ustugi

Swiadczy6 bgdzie przewoinik ,,Unimetal", kt6ry zaoferowal wigkszq

liczbg kurs6w oraz dogodniejsz€ trasy dla naszych mieszkanc6w.

Umowa zawiera honorowanie ruszystkich ulg i znizek jakie

obowi4Tywaly PKS. UrzAd Gminy ot:zynat iruz wstgpny rozklad

judv.



Ad 6. W z-ttrq*u zwycz$wiem porzadku obrad posiedzenie zakofczono.

Obecni- 7
Nieobecni- 0

LiszczykAgrueszka- / t,,.rj
Musik Krzysztof- [i*M
NowakAndrzej- _. , ,1;:,!, f
Wawrzk6w Beata- /l,a tla./-t:11


